
  آرمان ملی: علی کفاشیان با ارسال نامه ای به فدراسیون 
فوتبال خواستار اعلام دلایل رد صلاحیت خود شد و پیشنهاد 

داد در صورت کمبود زمان انتخابات به تعویق بیفتد. 
 اقدام عزیزی خادم 

دبیرکل پیشنهادی شهاب عزیزی خادم گفت: کمیته های 
بدوی و استیناف انتخابات فدراسیون فوتبال باید مستندات 
رد صلاحیت دو کاندیدا را بدهند. سعید سیدالحسینی که 
گزینه دبیرکلی فدراسیون فوتبالِ شهاب الدین عزیزی خادم در 
انتخابات این فدراسیون بود، در گفت وگو با تسنیم، درباره بحث 
شکایت عزیزی خادم به AFC، فیفا و دادگاه ورزشی CAS گفت: 
قرار است ابتدا عزیزی خادم و علی کفاشیان درخواست دریافت 
مستندات رد صلاحیت شان را از کمیته بدوی یا استیناف 
بدهند، چون قانونی می توانند مستندات را بگیرند. وی افزود: 
طبق آن چیزی که ما خبر داریم رد صلاحیت آنها براساس رأی 
کمیته اخلاق بوده است که محرومیت  شان به پایان رسیده بود. 
در صورتی که مستندات ارائه نشود، پلن بعدی دادخواست به 
AFC و فیفا خواهد بود. ما باید بدانیم علت رد صلاحیت قضائی 
بوده است یا فوتبالی. عزیزی خادم و کفاشیان بحثی در کمیته 
اخلاق داشتند که به پایان رسیده است. در اساسنامه چنین 
چیزی وجود ندارد که بر اساس رأی کمیته اخلاق رد صلاحیت 
شوند. فقط باید محکومیت کیفری نداشته باشند که عزیزی 
خادم نداشت و تا جایی که می دانم گفته بودند کفاشیان نیز 
پرونده کیفری ندارد. عزیزی خادم حتی نامه سوءپیشینه خود 
را از سیستم قضائی گرفته بود. دبیرکل پیشنهادی عزیزی خادم 
برای ثبت نام در انتخابات فدراسیون فوتبال خاطر نشان کرد: 
روش جالبی نیست که درباره رد صلاحیت توضیح ندهند. فردا 

سیستم اداری باز می شود و باید جوابی داشته باشند. 
 نامه 

علی کفاشیان در نامه ای به فدراسیون فوتبال خواستار اعلام 
دلایل رد صلاحیت او برای حضور در انتخابات فدراسیون فوتبال 
شد. کفاشیان در این نامه خواستار انتشار استعلام فدراسیون 
فوتبال از فیفا و AFC شده و همچنین پیشنهاد داده برای 
جلوگیری از هر گونه شائبه و بدعت در انتخابات، چنانچه در 
زمان باقی مانده تا انتخابات فدراسیون فوتبال فرآیند رسیدگی 
به اعتراضات میسر نیست، انتخابات فدراسیون فوتبال )11 

اسفندماه 1403( به تعویق بیفتد. 
 نامه قبلی 

رئیس پیشین فدراسیون فوتبال پیش از این نامه - که دیروز 
منتشر شده- نامه ای به کمیته استیناف انتخابات نوشته که 
حاوی نکات جالبی است. در بخشی از نامه کفاشیان به کمیته 
کمیته بدوی  استیناف انتخابات آمده است: »در تصمیم 
انتخابات از عبارات کلی و مجمل استفاده شده است و مشخص 
نیست که به کدام بند اساسنامه فدراسیون فوتبال با مقررات و 
کدهای اخلاقی فیفا استناد شده است و جهات حکمی و مقرراتی 
آن مشخص نیست. مقررات انتخاباتی معیارهای صلاحیت و 
مدارک لازم را به طور واضح مشخص کرده است. بر اساس بند 
9 ماده 20 اساسنامه فدراسیون فوتبال اعضای ارکان فدراسیون 
نباید هیچ گونه سابقه محکومیت کیفری که مغایر با مسئولیت 

آنها باشد داشته باشند. همچنین بند 4 ماده 39 اساسنامه 
تصریح دارد که نامزد ریاست فدراسیون باید عدم وجود سابقه 
محکومیت کیفری بر اساس گواهی مراجع صالح قانونی و قضائی 
را دارا باشد. این امر با اخذ گواهی عدم سوءپیشینه کیفری قابل 
احراز و حصول است. ولیکن هیچ ماده ای از اساسنامه و مقررات 
انتخاباتی اشاره ای به سابقه محکومیت در کمیته اخلاق به 
عنوان معیاری برای رد صلاحیت نامزدها ندارد. همچنین 
کمیته انتخابات  مطابق بند ب ماده 7 مقررات انتخاباتی 
نمی تواند شرایطی را که در اساسنامه فدراسیون ذکر نشده است 
یا سایر الزامات رسمی که در این مقررات و اساسنامه فدراسیون 
قید نشده است را به عنوان شرایط احراز صلاحیت تعیین نماید. 
لذا تصمیم کمیته بدوی انتخابات مبنی بر عدم احراز صلاحیت 
اینجانب بر مبنای محکومیت در کمیته اخلاق فاقد مستند 
قانونی بوده و مغایر با مقررات فدراسیون فوتبال است و این 
ج از حدود اختیارات و صلاحیت کمیته  تفسیر از مقررات خار
بدوی است. نکته بسیار جالب در خصوص خروج کمیته بدوی 
از دایره صلاحیت خود اینجاست که در تصمیم ایشان با صراحت 
اعلام شده است که اینجانب برای پست ریاست فدراسیون 
فوتبال و پست های بالاتر فاقد صلاحیت می باشم. منظور کمیته 
بدوی از پست بالاتر چیست؟ آیا این کمیته صلاحیت اظهارنظر 
در خصوص پست های بالاتر را دارد و این صلاحیت را طبق کدام 
قانون دارا شده است؟«نکته ماجرا دقیقا همین جاست. مگر 
کمیته بدوی انتخابات فدراسیون فوتبال ایران این اختیار را 
دارد که برای پست های بالاتر از ریاست فدراسیون تعیین تکلیف 
کند؟ اصلاً مگر در فدراسیون فوتبال پست بالاتر از ریاست داریم؟ 
این کمیته به صورت موقت برای برگزاری انتخابات 11 اسفند ماه 
تشکیل شده و اختیاراتش در همین حد است و نه بیشتر؛ حال 
منظور کمیته بدوی از پست های بالاتر از ریاست فدراسیون 
چیست؟ کفاشیان در ادامه نوشته است: »مطلب بسیار مهم 

در این موضوع این است که رأی کمیته استیناف به هیچ عنوان 
مانع حضور اینجانب در سمت های مدیریتی فدراسیون فوتبال 
نبوده است و نقض رأی کمیته اخلاق توسط این کمیته دقیقاً 

ناظر بر همین موضوع است.«
 صحبت کفاشیان 

علی کفاشیان در گفت و گو با تسنیم، درباره اعتراضش به 
رأی کمیته بدوی و استیناف بابت رد صلاحیت برای حضور 
در انتخابات فدراسیون فوتبال اظهار داشت: نامه  خوبی برای 
فدراسیون آماده کرده ام تا مستندات کامل را برای رد صلاحیت 
من ارائه دهند، امروز این نامه را به فدراسیون ارسال می کنم و 
منتظر جواب خواهم بود. »شهاب الدین عزیزی خادم اعلام 
کرده در صورتی که از سوی فدراسیون فوتبال جوابی نگیرد، 
پرونده را به فیفا و AFC خواهد برد و آیا احتمال دارد او نیز چنین 
کنش به طرح این سؤال عنوان کرد:  کاری انجام دهد؟« وی در وا
فدراسیون مستقل است و باید خودش کارش را انجام دهد. در 
نامه ام سؤال کردم محرومیت ما در اساسنامه و مقررات داخلی 
 AFC گر استعلام یا استنادی از فیفا و فدراسیون نیامده است و ا
گر هم نگویند از  گر به ما بگویند که هیچ، ا دارند به ما بگویند، ا
فیفا و AFC سؤال می کنم. کفاشیان در پاسخ به این پرسش؛ آیا 
احتمال دارد شکایتش از فدراسیون فوتبال را در دادگاه حکمیت 
 CAS نمی برم؛ CAS مطرح کند؟ گفت: پرونده را )CAS( ورزش
ل  برای دعواست، ما که دعوا نداریم. ما می گوییم؛ استدلا
خودتان برای رد صلاحیت ما را بدهید. ، مرجع بین المللی ما 
گر در مقررات آنها استنادی برای رد صلاحیت  فیفا و AFC است و ا
گر در مقررات  ما نباشد، یعنی فدراسیون تخلف کرده است. ا
آنها باشد یعنی کار فدراسیون درست بوده است، این استناد را 
گر فدراسیون این استعلام  باید فدراسیون فوتبال به ما بدهد. ا
و استناد خود را به ما ندهد، خودمان از فیفا و AFC استعلام 

خواهیم گرفت. 
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گاف عجیب کمیته بدوی در ماجرای رد صلاحیت رئیس سابق 

درخواست کفاشیان؛ تعویق انتخابات فدراسیون فوتبال 

آینده آنچلوتی 
برای فصل بعد مشخص شد

سرمربی ایتالیایی رئال مادرید عنوان کرد 
قصد دارد فصل بعد هم هدایت کهکشانی ها 

را بر عهده داشته باشد. به گزارش اس

ویژه
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گفتوگو

 محمدرضا مامانی بازیکن سابق پرسپولیس 
تیم  وضعیت  مورد  در  فوتبال  کارشناس   و 

سرخ پوش پایتخت صحبت کرد. 
 پرسپولیس پس از شکست برابر الهلال 
و برتری مقابل گل گهر برای سومین بار در این 

فصل به دیدار سپاهان می رود!
به خاطر تفکر جدید کارتال، طبیعتاً از لحاظ 
انگیزه می توان تیم را آماده کرد و انتقال تفکرات 
سرمربی ترکیه ای زمانبر است. مهم این بود 
که بعد از شکست برابر الهلال، پرسپولیس 
توانست مقابل گل گهر برنده شود و مشکل 
که  کننده بود  اصلی تیم هم نداشتن تمام 
کتور های لازم برای گلزنی را  سردار دورسون فا
دارد و دیدیم که یک موقعیت ۵0 درصدی را 
برابر گْل گهر تبدیل به گل کرد و می تواند باز هم 
برای تیم گلزنی کند. پرسپولیس با قدرت بالای 
دورسون در امر گلزنی، مشکل چندانی نخواهد 
داشت. دو بازی قبلی هم پرسپولیس به لحاظ 
کتیکی و موقعیت سازی بهتر ظاهر شد،  تا
اما سپاهان فرصت طلب تر بود. الان شرایط 
پرسپولیس باز هم بهتر است و با وجود آنکه 
بازی در اصفهان است، اما این بار پرسپولیس 
کیفیت بهتری دارد.  برنده می شود، چون 
کتور در ادامه فصل امتیاز از دست  سپاهان و ترا
کتور، چون تیم بهتری است  می دهند، قطعاً ترا
کمتر امتیاز از دست می دهد. پرسپولیس 
مشکلی برای موقعیت سازی ندارد و با توجه 
به بطرف شدن مشکل گلزنی تیم، سپاهان در 
جام حذفی مغلوب می شود. پیروزی مقابل 
سپاهان گام بلندی به سوی موفقیت های 
بعدی پرسپولیس خواهد بود و دورسون در این 

بازی هم گلزنی می کند. 
 یاسین سلمانی که بابت بازی ندادن 
به او از گاریدو انتقادات زیادی شد در زمان 
کارتال به زمین رفته، اما ضعیف  باقری و 

عمل کرده!
 در تیم های بزرگی مثل پرسپولیس و استقلال 
به بازیکن هر چه قدر بیشتر بازی دهید بهتر 
می تواند خود را در تیم پیدا کند و بازی های 
قابل قبولی انجام دهد. وقتی بازی کم برسد از 
لحاظ روحی روانی و در ادامه از لحاظ جسمانی 
دچار مشکل می شود. سلمانی دچار پارگی 
رباط صلیبی شد و خیلی سخت است تا بعد از 
چنین مصدومیت سنگینی بتوان به کیفیت 
خوب برگشت. یاسین باید زیادتر از این بازی 
کند تا بتواند کیفیت خوبی پیدا کند. البته نباید 
از او انتقاد شود ولی خودش باید انگیزه فراوانی 
داشته باشد، چون هواداران انتظار دارند 
تمامی بازیکنان پرسپولیس بدرخشند. اصول 
فوتبال می گوید بعد از پنج بازی در ترکیب ثابت، 
از بازی ششم می توان انتظار داشت تا بازیکنی 
مثل یاسین سلمانی در حد نام پرسپولیس 

بازی کند. 

غفور جهانی: 
مازیار برای 

 انزلی چی ها 
الگوی خاصی است

درخشش پدرو در ۳۷ سالگی  
کی از آن است که لاتزیو می خواهد  گزارش ها حا
قرارداد خود را با پدرو کهنه کار تمدید کند. به گفته 
مارکو پتروچی گزارشگر اسکای اسپورت ایتالیا، 
لاتزیو برای تمدید قرارداد با پدرو تماس گرفته و 
کراتش را با نمایندگان این بازیکن شروع کرده  مذا
است. مدیران لاتزیو می خواهند قرارداد پدرو را به 
مدت یک سال دیگر تمدید کنند. لاتزیو در هفته 
بیست و چهارم سری آ با نتیجه ۵ بر یک مونزا را 
شکست داد که در این دیدار پدرو نیمکت نشین 
بود ولی در ادامه به زمین آمد و دو گل به ثمر 
رساند. پدرو در این فصل 2۶ بازی برای لاتزیو در 
تمامی رقابت ها انجام داده و 9 گل به ثمر رسانده 
و 3 پاس گل داده است که آمار قابل قبولی برای 

این بازیکن باتجربه محسوب می شود. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

مهدی پاشازاده: 

مهم نیست هاشمی نسب به کادرفنی بیاید یا پاشازاده! 
 مهدی پاشازاده پیشکسوت تیم فوتبال 
استقلال تهران گفت: من ارتباطی با مدیران 
ندارم و برای من فرقی نمی کند که چه کسانی 
مدیر باشند و همواره به صراحت و خیلی 
رُک صحبت هایم را مطرح کرده ام و 90 درصد 

مواقع حرف هایم درست درآمده است. 
 وضعیت استقلال 

مهدی پاشازاده در گفت وگو با میزان، 
کید بر اینکه وضعیت استقلال بسیار  با تأ
سخت و بحرانی است، در رابطه با حضور 
احتمالی والتر ماتزاری یا یک سرمربی خارجی 
دیگر در استقلال، اظهار داشت: سرمربی 
خارجی یا داخلی هر کدام می تواند روند 
خاص خود را در استقلال داشته باشد و هیچ 
تضمینی وجود ندارد که کدام یک می توانند 

موفق باشند. وی در ادامه افزود: با توجه 
به شرایط موجود و دل نگرانی هواداران 
این  برای  معقول  گزینه  استقلال،  بزرگ 
تیم بحران زده، قطعاً جذب یک سرمربی 
خارجی و رزومه دار است. نباید در این مقطع 
خارجی  سرمربی  انتخاب  برای  حساس 
عجله شود و باید یک برنامه مشخص برای 

سرمربی آینده این باشگاه داشت. 
 موفقیت سرمربی خارجی یا داخلی 

دادن  سر  به  کنش  وا در  پاشازاده 
خطاب  گران  تماشا سوی  از  شعارهایی 
کرد:  به سرمربی موقت استقلال، تصریح 
که علیه سهراب  به نظر من، شعارهایی 
بختیاری زاده داده شد، اتفاق جالبی نبود، 
با این حال شرایط روحی هواداران استقلال 

را درک می کنم. ان شاءا... که هواداران در 
آینده ای نزدیک با تیمشان شاد باشند و با 
خنده به ورزشگاه ها بیایند. در هر صورت 
تضمینی برای موفقیت سرمربی استقلال 
ندارد.  وجود  بحرانی  وضعیت  این  در 
پیشکسوت استقلال اضافه کرد: هواداران 
حق دارند که غمگین باشند و می دانم که 
از نتایج به دست آمده توسط باشگاه در 
این مدت طولانی بسیار ناراحت و نگران 
هستند و امیدواریم تصمیمات جدید از 
سوی مدیران و هیات مدیره جدید باشگاه، 
در نهایت باعث دلگرمی طرفداران شود. 
پاشازاده در پاسخ به این پرسش که با توجه 
به شایعه حضور مهدی هاشمی نسب در 
کادرفنی استقلال و صحبت هایی که راجع به 

او مطرح شده، شرایط این مربی را در نیمکت 
فنی جدید استقلال چگونه ارزیابی می کند، 
گفت: این مسئله، موضوعی نیست که بتوان 
راجع به آن صحبت کرد و باید ببینیم در 
آینده چه کسی سرمربی خواهد شد و چه 
مربیانی همراه خود خواهد داشت. مهم 
نیست که هاشمی نسب به کادرفنی بیاید 
یا یکی مثل پاشازاده! وی مطرح کرد: مسأله 
که به  آینده باشگاه استقلال است  مهم 
روزهای خوب خود بازگردد و در این راستا هم 
مدیران و هیات مدیره جدید به نظر می رسد 
به دنبال پیگیری و حل مشکلات هستند. 
امیدوارم در نهایت هر کسی که می آید و 
کادری که همراه خود دارد باعث سربلندی 

استقلال شوند. 

درخشان: پرسپولیس باید آسیا را فراموش کند 
در  پرسپولیس  فوتبال  تیم  پیشکسوت  درخشان  حمید 
خصوص دیدار این تیم با گل گهر اظهار کرد: به نظر من پرسپولیس 
در این بازی خوب نبود و نمی دانیم دلیلش چی بود. پرسپولیس 
تیم بزرگی است و بالا و پایین زیاد دیده است. نوع بازی این تیم 
مقابل گل گهر قابل قبول نبود. پرسپولیس بازی را برد و از این 
بابت خوشحالم ولی بازی با برنامه و خلق موقعیت زیاد ندیدیم 
و باید کمی تحمل کرد تا ببینیم در هفته های آینده چه اتفاقاتی 
رخ می دهد. او در پاسخ به این سوال که با آیا اسماعیل کارتال با 
پرسپولیس در آسیا و لیگ برتر موفق خواهد شد یا خیر گفت: 
پرسپولیس باید آسیا را فراموش کند و شانسی ندارد. برای قهرمانی 
در آسیا کمبود زیاد وجود دارد که باید در تیم رفع شود. همین 
موضوع باعث می شود قهرمانی در آسیا تبدیل به رویا شود. 
گر موضوع جذب بازیکن بود، باید  لیست پرسپولیس پر است و ا
بازیکنان بهتر جذب می شد. باید دید کارتال چگونه تغییرات را از 
کتیکی در پرسپولیس ایجاد می کند تا شاهد بازی با برنامه  نوع تا
باشیم. او در مورد عملکرد سردار دورسون و در پاسخ به این سوال 
که آیا می تواند در میان هواداران جایگزین لوکادیا باشد، گفت: 
خیر. هر بازیکن خصوصیات خاص خود را دارد. باید به او فرصت 
داد تا ببینیم چگونه در شکل تیمی قرار می گیرد و گلزنی می کند. 

حضور چشمی در تمرین با وجود مصدومیت!
روزبه چشمی بازیکن باتجربه تیم فوتبال استقلال در جریان 
دیدار با مس رفسنجان مصدوم شد و در تمرینات روزهای 
گذشته آبی پوشان حضور نداشت. در شرایطی که پزشک 
تیم فوتبال استقلال در ابتدا گفته بود چشمی مشکلی برای 
همراهی آبی پوشان ندارد، اما روز دوشنبه گذشته اعلام کرد 
که او نیاز به درمان بیشتری دارد. چشمی از گذشته از ناحیه 
مینیسک دچار مشکل بود و در بازی با مس درد بیشتری 
احساس کرد. پزشکان در MRI که چشمی گرفته بود به او 
اعلام کردند او نیاز به جراحی کوچک دارد و حداقل 4۵ روز 
دور از میادین خواهد بود. این موضوع به باشگاه استقلال 
نیز اعلام شده است. با این حال، چشمی به دلیل بازی های 
حساسی که استقلال در پیش دارد، قصد دارد با روش های 
دیگری مصدومیتش را برطرف کند. چشمی در واقع این ریسک 
را پذیرفته است که با این شرایط در مسابقات حضور پیدا 
کند. به همین دلیل، این بازیکن دیروز )سه شنبه( در تمرین 
استقلال حضور یافت، ولی با تصمیم پزشکان در حال تمرین 

اختصاصی است. 

 مهدوی: اول انتقام از سپاهان
بعد شکست النصر

خیلی  من  گفت:  پرسپولیس  فوتبال  تیم  پیشکسوت 
خوشحالم که اسماعیل کارتال چنین بازیکنی را به پرسپولیس 
آورده است و امیدوارم زودتر دورسون با بازیکنان تیم آشنا 
شود. محمدرضا مهدوی در گفت وگو با ایرنا، در خصوص بازی 
پرسپولیس برابر سپاهان در مرحله یک هشتم نهایی جام 
حذفی ایران، اظهار داشت: به نظر من برنده این دیدار قهرمان 
جام حذفی خواهد شد و امیدوارم بازیکنان بتوانند انتقام چند 
دیدار گذشته را بگیرند و دل هواداران را خوشحال کنند. شک 
گر بازیکنان پرسپولیس با جان ودل بازی کنند قطعا  ندارم ا
می توانند به مرحله بعد صعود کنند. وی افزود: در حال حاضر 
فقط پرسپولیس در امر گل زنی رویکرد مناسبی از خود نشان 
نداده است و این موضوع را نمی شود ضعف تیم حساب کنیم. 
امیدوارم کادرفنی با مهاجمین بیشتر کار کند تا بتوانند برای 
تیم مفید باشند؛ چون به نظر من هر تیمی که خط حمله 
خوبی داشته باشد قطعا می تواند برنده بازی شود. در این بین 
برخی از پیشکسوتان پرسپولیس می گویند که بازیکنان در چند 
بازی اخیر اصلا تمرکز نداشته اند. من این موضوع را به شدت 
رد می کنم، چون تمامی بازیکنان در دیدار با گل گهر فوق العاده 
بودند. پیشکسوت پرسپولیس در مورد مهاجم جدید این 
تیم، یادآور شد: مهاجمی مثل دورسون که با کمترین لمس 
می تواند گل بزند، یعنی بازیکن درجه یکی است و امیدوارم 
در ادامه راه مدیران باشگاه بتوانند از این نوع بازیکنان جذب 
کنند. من خیلی خوشحالم که اسماعیل کارتال چنین بازیکنی را 
به پرسپولیس آورده است و امیدوارم زودتر دورسون با بازیکنان 
تیم آشنا شود. وی درباره آخرین بازی پرسپولیس در مرحله 
لیگ نخبگان آسیا برابر النصر عربستان، خاطرنشان کرد: 
امیدوارم پرسپولیس اول از همه سپاهان را ببرد تا با یک روحیه 

خوب بتواند در آزادی النصر را شکست دهد. 


